Английский язык 10 класс
22.05.
Новый раздел “Food and health”
Тема урока “Rainbow of food”
· познакомить с новыми лексическими единицами по теме «Продукты питания»;
· научить строить высказывания с использованием введенных лексических единиц, употреблять введённые лексические единицы в речи;
учебник с. 101
1. посмотрите видео сюжет https://resh.edu.ru/subject/lesson/4643/main/136531/ (10 мин.), у кого нет возможности – изучают слова к уроку в словаре учебника,
2. изучите слова в таблице и поставьте + в зависимости от того как готовят эти продукты
	
	bread
	rice
	potatoes
	fish
	meat
	cake
	vegetables
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3. Cross the odd ONE out.
1) Lime, lemon, melon, cabbage
2) Celery, milk, tomato, potato
3) Roasted, toasted, fried, fruit
4) Broccoli, chicken, meat , fish
5) Cake, boost, chocolate, biscuit

4. Choose the right answer. 
Внимательно прочитайте текст задания. (При необходимости это можно делать несколько раз)
Переведите текст задания
Переведите предложенные варианты ответа, опираясь на материал в теоретической части урока;
Логически сопоставьте переведенные Вами варианты ответа с заданиями.

frying pan and fry the
take the meat and add
carrots as well as we should
the meat is cooking
continue our attempt


We 1) _______ to cook one of the most famous Russian national dishes which is called “borsch”.
So, step number one. We 2) ________ 1.5 – 2 liters of water, bring it to boil. It must simmer for 2-3 hours.
[bookmark: _GoBack]Step 2. While 3) __________, we should wash and peel the beetroot, carrots and onions, then we should grate the beetroot and the 4) __________ cut the onions. The next thing to do is to pour some oil on the 5) ___________ vegetables.

5. Put the sentences in the correct order to make a dialogue.
A. Sure.
B. Of course. What should I do?
C. Now, you need to mix three eggs, chocolate powder and some flour together.
D. Then you should cover the layers with this mixture while I am heating the oven.
E. Ok, what’s next?
F. Mark, can you help me with the cake?
G. Can you give me the flour, please?
H. All right. It’s already looks great!
